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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2023 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 20 kwietnia 2023 r. w godzinach 10:15 – 11:12 

 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 12 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 9 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan Stanisław Or-

łowski, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Komarówce Podlaskiej Pani Zofia Jakimowicz, 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w Komarówce Podlaskiej Pani Elżbieta Maksymiuk. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum; 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

3. Ustalenie porządku obrad; 

4. Ocena działalności Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 rok; 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 rok; 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) poparcia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jednostki wojskowej; 

2)udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu; 

3)udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu; 

4)zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

5)zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

7. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na wniosek Wójta Gminy na podstawie art. 20 ust. 3 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 40, z późn. zm.) oraz § 30 ust. 2 załącznika do uchwały Nr XVIII/143/2020 

Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 26 listopada 2020 r. Statut Gminy Komarówka Podlaska. 

Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż Rada jest władna do podejmowa-

nia uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska w sesji uczestniczy 12 

Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 



2 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokoły, z sesji XXXVI 

Rady Gminy Komarówka Podlaska i wyjazdowej sesji XXXVII Rady Gminy Komarówka Podlaska 

były wyłożone do wglądu. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do protokołu. Wzorem poprzednich sesji, 

zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokoły zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

Ad 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Czy ktoś z Państwa na uwagi? 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum; 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

3. Ustalenie porządku obrad 

4. Ocena działalności Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 rok; 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 rok; 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) poparcia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jednostki wojskowej; 
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2)udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu; 

3)udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu; 

4)zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

5)zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

7. Zamknięcie obrad. 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu ocena działalno-

ści Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 rok. 

 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Komarówce Podlaskiej Pani Zofia Jakimowicz – 

Przedstawiła sprawozdanie merytoryczne z działalności Gminnego Centrum Kultury w Koma-

rówce Podlaskiej za 2022 rok. Podziękowała Panu Wójtowi oraz wszystkim, którzy wspierali dzia-

łania Gminnego Centrum Kultury. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektora Biblioteki Publicznej w Komarówce Podlaskiej Pani Elżbieta Maksymiuk - Przed-

stawiła sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Komarówce Podlaskiej za 

2022 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem sprawoz-

dania z działalności Gminnego Centrum Kultury w Komarówce Podlaskiej za 2022 rok i sprawoz-

danie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Komarówce Podlaskiej za 2022 rok. 

 

głosowanie 

Ocena działalności Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że ocena działalności Gmin-

nego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 
 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu sprawozdanie z 

realizacji Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i in-

nymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 rok. 

 

Sekretarz Gminy – Sekretarz Gminy – Przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu Współ-

pracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowa-

dzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2022. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem spra-

wozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami poza-

rządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2022? 

 

głosowanie Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 

rok. 
 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 
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14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że sprawozdanie z realizacji 

Programu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi pod-

miotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 rok zostało przyjęte jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jednostki wojsko-

wej. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo samorządowcy z powiatu 

radzyńskiego wyszli z taką propozycją, i powiat i miasto Radzyń, żeby wystąpić do Ministra 

Obrony Narodowej z wnioskiem o przywrócenie, reaktywowanie jednostki wojskowej w Maryni-

nie, to jest Radzyń Podlaski. Tam do lat osiemdziesiątych była jednostka. Teraz wiemy, że jest taka 

polityka Państwa Polskiego, żeby jednostki, szczególnie tu na wschodzie, odtwarzać. I wyszliśmy 

z taką propozycją, żeby tę jednostkę zlokalizować właśnie w Maryninie, w miejscu, gdzie ona była. 

Do tego jest odpowiednie zaplecze, bo są wyremontowane budynku, jest spora działka. Żeby argu-

menty nasze wzmocnić, to potrzebne są uchwały poszczególnym rad gmin, że Państwo jesteście za 

tym, że jest taka potrzeba społeczna. No i te podpisy, której zbieraliśmy teraz w niedzielę, które 

jeszcze zbieramy, że nie ma tutaj oporów społecznych a wręcz odwrotnie, że my jako mieszkańcy 

tego regionu chcemy, żeby ta jednostka tutaj była zlokalizowana. Myślę, że utworzenie takiej jed-

nostki to jest duża szansa dla całego regionu, To są miejsca pracy i dla wojskowych i dla cywilów, 

to podatki, to nakręca całą infrastrukturę, podnosi bezpieczeństwa naszego regionu. To cenna ini-

cjatywa warto się do tego włączyć, żebyśmy nie przespali tego momentu. Nie ma zagrożenia dla 

jednostki Bezwola, ta jednostka dalej zostaje jako jednostka magazynowa, jako zaplecze logi-

styczne dla jednostki, ewentualnie, nowo powstałej w Maryninie. To jest pewien atut. Tak jak roz-

mawialiśmy, z Panem Dyrektor Mazurykiem, gdy byliśmy z samorządowcami w Ministerstwie, 

taka była też kwestia jednostki wojskowej Bezwola. Jak najbardziej ma to być wsparcie, jedna jed-

nostka z drugą ma współpracować, to ma być zapleczem logistycznym, magazynowym dla nowo 

powstałej jednostki w Maryninie, ze względu na bliską odległość między Bezwolą a Maryninem. 

Nie jest tak, że jedno będzie kosztem drugiego, takie zapewnienia były i o tych zapewnieniach tutaj 

mówię. Myślę, że warto się nad tym tematem pochylić i do tego przystąpić. 

 

Sołtys wsi Derewiczna Pan Marek Borowik – W Maryninie miała już być jednostka dwa lata 

temu, wkomponowana razem z Bezwolą. Rozmowy o Maryninie były już dwa lata temu. Nie wiem, 

kto odgrzebał zimnego kartofla? I to jest nadal proponowane. Jest planowana Obrona Terytorialna, 

na to obecnie jest przesunięcie środków, bo są inne priorytety. 

 

Wójt Gminy – Mnie zapewniono, że to nie będzie dla WOT-ów, dla obrony terytorialnej. To będą 

żołnierze, ale nie WOT-y. Sam słyszałem, bo tam byłem. To nie chodzi o WOT-y. W Bezwoli mają 

być właśnie te kontenery, co trochę tych jednostek terytorialnych ma być, a Marynin ma być po 

prostu osobną jednostką i nie jednostką terytorialną. Ja mówię, to co sam słyszałem, bo byłem u 

Dyrektora Mazuryka i to, co tam usłyszałem, to tutaj powtarzam. Bo były rozmowy odnośnie WOT-

ów 2 lata temu to jest prawda, ale teraz jest jakby całkiem inna koncepcja, utworzenia tutaj jednostki 

z żołnierzami nie terytorialnymi, nazwijmy to. 

 

Sołtys wsi Derewiczna Pan Marek Borowik – Terytorialsów też będą w żołnierzy przekształcać. 
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Wójt Gminy – Możliwe, bo wiadomo, że jest tendencja do zwiększenia liczebności, więcej żołnie-

rzy potrzeba.   

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Jeżeli będzie jednostka, to w razie jakie-

goś konfliktu militarnego jak to wpłynie na mieszkańców? 

 

Wójt Gminy – A kto to może wiedzieć, będzie nas broniła. 

  

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała projekt uchwały w sprawie 

poparcia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jednostki wojskowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jednostki wojskowej? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jednostki 

wojskowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie popar-

cia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jednostki wojskowej została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo chodzi o wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę 

drogi wojewódzkiej 813 tutaj od Komarówki do Lasu Komorowskiego i potem od Kaplicy w Że-

liźnie do granicy do rejonu, czyli w zasadzie tam za mostem jeszcze kawałek. My już nie mamy 

żadnej dokumentacji na tę drogę, i Województwo nie ma żadnej dokumentacji, więc jeżeli chcemy 

występować do Województwa do Zarządu Dróg Wojewódzkich o dalszą przebudowę, czy dalsze 

remonty tej drogi, to musimy mieć dokumentację i kosztorys tych prac. To jest taka zasada, że 

zdecydowanie łatwiej się rozmawia, jeżeli Gmina pewien wkład daje i tym wkładem byłaby ta do-

kumentacja wykonana na tę drogę. Myślę, że ta droga warta jest tego, żeby ją dokończyć. Tutaj jest 

to zwężenie takie za Komarówką do Lasu Komorowskiego i potem oczywiście Żelizna nam zosta-

nie do Kaplicy. W zasadzie prawie do Kaplicy, do skrzyżowania z drogą powiatową jest wykonane, 

ale dalej ta dalsza część miejscowości zostaje z drogą o słabej nawierzchni, bez chodnika. Ten 

chodnik i drogę trzeba doprojektować a tutaj poszerzenie drogi od Komarówki do Lasu Komorow-

skiego. Wstępnie koszt wykonania takiej dokumentacji to około 100 000 zł i taką kwotę też w 

zmianach budżetowych będziemy tu proponowali, żebyście Państwo zabezpieczyli. Ja wtedy pod-

pisze umowę, tak żeby gdzieś na jesień, ta dokumentacja była wykonana i wtedy będę wnioskował, 

żeby chociaż jakiś odcinek tej drogi znalazł się w budżecie Zarządu Dróg Wojewódzkich do wyko-

nania w następnym roku. Bo o takiej perspektywie mówimy. Nie sądzę, że wejdzie i jeden i drugi 

odcinek, ale któryś z tych odcinków, żeby na pewno się znalazł, bo jest taka potrzeba. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

. 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado ta pomoc finansowa dotyczy wspólnego fi-

nansowania remontu drogi powiatowej Przegaliny Duże Zagranica. Tak jak mówiłem na poprzed-

niej sesji, uzgodniliśmy z Panem Starostą, że powiat ogłosi przetarg, żeby wyłonić wykonawcę na 

remont półtora kilometra drogi Przegalinach Dużych Kolonia Zagranica. Przetarg ten się odbył, 

został wybrany wykonawca. Na to zadanie trzeba łącznie 1 milion 217 zł i to jest 50/50. My musimy 

udzielić Powiatowi 608 000 zł pomocy, żeby można było wykonać to zadanie. To zadanie będzie 

wykonywane, w zasadzie, jak podejmiecie Państwo tę uchwałę zaraz po Derewicznej. Derewiczna 

się kończy i od razu firma Fedro, tak jak rozmawiałem z Panią Dyrektor, pojedzie i będzie robiła 

Przegaliny Duże. W ocenie jest ulica Wiskowska. Powiat złożył wniosek do Wojewody do Fundu-

szu Dróg. Jeżeli te pieniądze Powiat otrzyma, to jeszcze ulica Wiskowska do skrzyżowania, do 

drogi powiatowej też będzie realizowana. To odnośnie dróg powiatowych. Myślę, że już nie ma 

innego wyjścia, bo ta droga jesteś bardzo potrzebna wielu mieszkańcom i przyjeżdżającym i jadą-

cym z Przegalin właśnie tędy. Proponuje, żeby szybko tę drogę zrobić. Ta droga wyszła drożej niż 

Derewiczna. Derweiczna była 548 000 zł, a w Przegalinach 1 200 000 zł. Odcinek niewiele dłuższy, 

ale tu trzeba wzmocnić podbudowę i wymiana przepustu i założenie wzmocnienia, podbudowy 

kruszywem. Stąd ta cena jest dwukrotna. To ta droga od Komarówki kolo Pana xxx xxx. Tam w 

zasadzie to pierwsze etap był zrobiony, tak jak się już na Przegaliny wyjeżdża i teraz chcemy ten 

najgorszy odcinek kilometra wyremontować. 

 

Przerwa w obradach Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 1045-1050. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

. 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Radzyńskiemu. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   



13 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przestawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Omówione uzasadnienie do uchwały Nr XXXVIII/291/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 20 

kwietnia 2023 roku stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 
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10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Omówione uzasadnienie do uchwały Nr XXXVIII/292/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 20 

kwietnia 2023 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 20 kwietnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew nieobecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła 

XXXVIII Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 28 kwietnia 2023 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na XXXVIII Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej 

w dniu 20 kwietnia 2023 r. 

 

Uchwała Nr XXXVIII/288/2023 w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia w Radzyniu Podlaskim jed-
nostki wojskowej. 

Uchwała Nr XXXVIII/289/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 

Uchwała Nr XXXVIII/290/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu. 

Uchwała Nr XXXVIII/291/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXXVIII/292/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

 

 


